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روایت رئیس کمسیون شوراها و امور داخلی مجلس از طرح استانی شدن انتخابات، نظر شورای نگهبان
و نگرانیها در مورد این طرح. 

امیر خجسته اعتقاد دارد که با استانی شدن انتخابات نخبگان و چهره های نخبه سرکار می آیند و در
سطح قانون گذاری و نظارت می توانند وظیفه خود را عملیاتی کنند

رئیس کمسیون شوراها و امور داخلی مجلس  امیر خجسته رئیس کمسیون شوراها و امور داخلی در
رابطه با طرح استانی شدن انتخابات گفت:

      

این طرح بسیار مهم است که بیش از 170 نفر از نمایندگان آن را امضا کرده اند.

وی با اشاره به ویژگی های این طرح گفت: با تصویب این طرح در مجلس و تبدیل آن به قانون نمایندگان
ما در استان و در سطح ملی و نظارتی می توانند اثرگذار باشند و کارهایی که در حال حاضر به عنوان

کارهای فرعی در شهرها یا استان ها هستند و شورای شهر و شهرداری می توانند انجام دهند به پارلمان
های شهری و محلی واگذار می شود. یعنی همان وظایفی که باید شورای شهر داشته باشد را خودشان

ایفا می کنند و این امر باعث فعال تر شدن شوراها می شود و همچنین باعث می شود آنها جایگاه
خودشان را پیدا کنند.

خجسته تاکید کرد: در واقع با این طرح شوراهای شهر در محل و کارهای محلی فعال می شوند و
پارلمان های محلی فعال تر می شوند و به این طریق شورای شهر جایگاه خود را پیدا می کند.

وی ادامه داد: با استانی شدن انتخابات نخبگان و چهره های نخبه سرکار می آیند و در سطح قانون
گذاری و نظارت می توانند وظیفه خود را عملیاتی کنند.

این نماینده مجلس تصریح کرد: در حال حاضر و در شرایط فعلی نمایندگان ما در بحث تقنین به خوبی
عمل نمی کنند زیرا مشغله کاری در حوزه های انتخابیه دارند و در بحث نظارت نیز به خوبی فعالیت نمی

کنند و به این دلیل نیاز داریم که نمایندگان با فکر باز فعالیت کنند.

وی در مورد این که در صورت تبدیل این طرح به قانون آیا برای مجلس دهم قابلیت اجرا دارد گفت: ما
امیدواریم که بتوانیم این موضوع را برای مجلس دهم اجرایی کنیم و در حال حاضر نیز با جدیت به دنبال

این هستیم.

نماینده مردم همدان  گفت: در حال حاضر نیز در مجمع تشخیص مصلحت نظام و در کمیته اجتماعی
بحث کرده ایم و دوستان در این کمیسیون نیز این موضوع را در دستور کارقرار داده اند.

خجسته با بیان این که هنوز کمیسیون شوراها وارد بررسی جزئیات این طرح نشده است، گفت: در حال
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حاضر مرکز پژوهش های مجلس و وزارت کشور به این موضوع وارد شده اند و وزارت اطلاعات و
نخبگان و مشاوران ما بر روی این طرح کار می کنند و نظرات کارشناسی خود را به کمیسیون ارائه می

دهند.

وی در مورد این که آیا احتمال دارد شورای نگهبان به این طرح ایراد بگیرد گفت: فکر نمی کنم شورای
نگهبان به این طرح ایراد بگیرد و ما در حال مذاکره با شورای نگهبان هستیم زیرا معتقدیم این طرح می

تواند مجلس دهم را اثرگذارتر کند.

رئیس کمسیون شوراها و امور داخلی مجلس  در رابطه با برخی سخنان مبنی بر این که اگر انتخابات
استانی شوند نمایندگان به مردم حوزه های انتخابیه و مشکلاتشان توجهی نمی کنند گفت: این نگرانی

درست نیست زیرا در شکل کلی یکی از وظایف نمایندگان پیگیری مشکلات مردم است و قطعا
نمایندگان در صورت تصویب این طرح این مضووع را پیگیری می کنند و ما فقط خواسته این مسائل

اجرایی به شورای شهر و شهرداری ها سپرده شوند و این به سود مردم است.
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